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bré i M asriera, s ’acorda cursar la comunicado 
redactada pel senyor Secretari i que textual- 
ment diu : «El Conseil del Sindicat lia vist 
amb gran satisfaccio el zel d ’aqueix Cos Facul- 
tatiu de la vostra digna presidéncia, en adap
tar el Reglam ent d ’aquest Hospital a les N or
mes que Testament medie català va aprovar 
dins les seves entitats cabdals v^presentatives, 
Collegi i Sindicat. E n  resposta a la vostra co- 
municació data 15  del corrent, el Conseil del 
Sindicat creu que 110 es pot apartar del l ’es- 
perit i de la lletra de les normes que fixen eli 
trenta dies liàbils coni a màxim per a fallar el 
concurs, un cop s ’hagin acabat els dies per a la 
presentado d ’ instàncies. No pot, dones, el Con
seil, malgrat els seus bons desigs, interpretar 
d’altra forma les Normes aprovades, a menys 
que dificultats d ’ordre material facili impossi
ble el compliment de 'les mateixes, en el qual 
cas el Conseil del Sindicat ofereix estudiar la 
solució adient en cada cas concret.))

Quant a una altra comunicado que es rebé 
del mateix Cos Facilitatili trametent uns acords 
presos en Sessió Extraordinària que celebra
ren per a resoldre sobre unes soHicituds pre- 
sentades per a prendre part en el Concurs per 
a la provisió de la plaça de C irurgià vacant 
per la defunció del m alaguanyat D r. Enríe R i
bas i R ibas, en la quai comunicado consultaven 
a niés si en l ’arxiu  d ’aquest Sindicat hi cons
tava altre Reglam ent d ’Hospitals que fos enviat 
perqué oomprovéssim si estava dintre les Nor
mes sindicáis, el D r. Cabré manifesta que coni 
sigui que en la m ateixa es demanava fos con
testada amb tota urgencia, a ix í lio feu el dia 
13 deis corrents dient que no teníem esment 
d’altre Reglament que el trames per aquell 
Cos Facu ltatiu. Quant aïs acords que tras- 
lladen, diu el Dr. Cabré que responen fidelment
a, l ’esperit de les Normes sindicáis. E l Conseil 
aprova la gestió del Dr. Cabré.

Intervenen la majoria deis senvors Consc- 
llers assistents, i' s ’acorda portar a cap l ’a- 
cord pres en la darrera sessió, a proposta del 
Dr. Garcia, de celebrar una reunió de les D i
rectives del Sindicat, C ollegi i Associació de 
Titulars. L a  data d’ aquesta reunió s ’acorda 
que sigui el dia 23 deis corrents a les sis de 
la tarda, car pel fet d ’èsser festa oficial pro
porcionara menys extorsió a tots.

Assegurança Social de Malattia. —  Pren la 
paraula el Dr. Brossa, el qual expressa al Con
seil la satisfaccio que li ha produit l ’èxit tali 
fa laguer aconseguit en les reunions de divul-

gació del Projecte del Sindicat, que darrera- 
ment s ’han portât a cap a totes les comarques 
de Catalunya. Manifesta que s ’ ha aconseguit 
plenanient la pretensió del Conseil en acordar 
la seva celebrado, tota vegada que els companys 
h an estât prou assabentats de la qiiestió per a 
constatar-ne la seva importancia. A ixó  lio de- 
mostra— continua dient— les moites interven- 
cions i consultes que formularen els companys. 
Per altra part pot assegurar que l ’adhesio de 
tots els companys al Projecte del Conseil és 
absoluta.

F a  resaltar el Dr. Brossa, que una de les 
questions que ha motivât més deliberaciolis, 
ha estât la qiiestió de les especialitats, ja  que 
gairebé en totes les reunions s ’ aixecaren veus 
demanant la inclusió de les mateixes en el pro
jecte del Sindicat. Creu que malgrat s ’hagi 
mantingut la Ponencia en el mateix critcri que 
es defensa quan la redacció del Projecte, era un 
deure el posar e'11 coneixement del Conseil la pé- 
tició de molts companys que h avien d ’ésser-hi 
incorporades les especialitats. Per altra part diu 
també que ja  es féu avinent als companys que en 
aquest sentit es manifestaven, que el Conseil 
s ’ha tingut d ’amotllar a unes limitacions for- 
çades.

Reporta també al Conseil, el fruit d ’uns tre- 
balls i d’unes converses sostingudes amb des- 
tacats éléments que es dediquen a l ’estudi d ’a- 
questa Assegurança.

E l Dr. Cabré fa constar que, malgrat les 
dificultáis que aixô suposa, el D r. Brossa, 
amb les seves encertades intervencions obtin- 
gué l ’adhesio unánime dels companys de B ar
celona al projecte del Conseil.

Diu el D r. Cabré que considera 1111 deure 
fer constar davant el Conseil, que l ’agraïment 
d ’aquest envers el Dr. Brossa no sera mai tal 
eom m ereix, puix que tots sabem les liores que 
ha esmerçat en aquesta qiiestió, cosa difícil i 
niés estimable si es té en compte les innombra
bles ocupacions que habitual ment té el companv 
Dr- Brossa.

E l Dr. Coraehan diu que a niés de tôt el 
manifestât pel Dr. Cabré, els companys han 
pogut constatar que el Conseil s ’ocupa d ’aques
ta important qiiestió, amb tôt 1 ’ interés que 
Passumpte ha requerit i mereix encara.

A continuado el D r. Cabré- pregunta al doc
tor Brossa quin curs segueixen les gestions 
perqué se celebri a Barcelona l ’ Assemblea 
de C ollegis, al quai el Dr. Brossa contesta 
quç dintre la segona quinzena del mes en curs 
els senvors Présidents del Sindicat i Collegi


